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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 16 juli 2018, ingekomen op 19 juli 2018, heeft u namens de 

GroenLinks, PvdA en SP fracties schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Hebben GS kennis genomen van de sponsoring van Hermes aan FC 
Eindhoven? 
Antwoord: Ja.  

 

2. Voor de fracties van GroenLinks, PvdA en SP is duidelijk dat Hermes een bus 
vervoersbedrijf is dat zelf verantwoordelijk is voor de bedrijfsvoering. Deelt GS 
de mening van onze fracties dat het signaal dat nu wordt afgegeven (o.a. aan 
de chauffeurs, maar ook aan de provincie als opdrachtgever/ 
subsidieverstrekker) tenminste een gebrek aan gevoel voor maatschappelijke 
sentiment weergeeft? 
Antwoord: De keuze voor sponsoring is een aangelegenheid van de vervoerder 

en valt binnen diens bedrijfsvoering. Het is niet aan ons om als concessieverlener 

hier een oordeel over te geven. 

 

3. Hebben GS dezelfde mening als de GroenLinks, PvdA en SP dat “de 
provincie als aanbesteder” medeverantwoordelijk is voor goed openbaar 
vervoer? 
a. En overheidsgelden dan ook zorgvuldig en effectief besteedt dienen te 
worden? 
b. En dat sponsoring van voetbalclubs hier niet bij hoort? 
c. Zo nee, waarom niet? 
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Antwoord: Wij zijn het met u eens dat de provincie als concessieverlener 

verantwoordelijk is voor een goed openbaar vervoer en dat overheidsgelden 

zorgvuldig en effectief besteed moeten worden. Sponsoring valt onder de 

bedrijfsvoeringkosten van de vervoerder. Sponsoring wordt betaald uit het eigen 

marketingbudget van vervoerder en valt buiten de middelen voor de concessie. 

 

4a. Hebben GS dezelfde mening als onze fracties dat het een slechte zaak is 
dat bus vervoersbedrijf  Hermes wel gelden heeft voor sponsoring  om te werken 
aan een goede naamsbekendheid maar na vele stakingen en druk van de 
vakbonden pas op een (te) laat moment tot een cao akkoord voor de 
buschauffeurs zijn gekomen wat zorgt voor veel negatief beeldvorming van het 
openbaar vervoer? 
Antwoord: Wij hebben op eerdere schriftelijke vragen over de stakingen in het 

busvervoer geantwoord dat wij CAO-aangelegenheden een 

verantwoordelijkheid van werkgevers en werknemers vinden en dat wij als 

concessieverlener hierin geen rol hebben.  

 

4b. Wat is de mening van GS dat de naam Hermes gebruikt wordt voor 
sponsoring en niet “Bravo”? 

Antwoord: Sponsoring wordt betaald uit het eigen marketingbudget van de 

vervoerder en valt buiten de middelen voor de concessie. Daarom is het logisch 

dat niet de naam Bravo gebruikt wordt. 

 

4c. Wat is de mening van GS dat bij gebruik van de naam Hermes meer 
verwarring geeft voor de busreiziger en ten koste gaat van de naamsbekendheid 
van Bravo? 
Antwoord: Dat zijn we niet met u eens. Zie ons antwoord op vraag 4b. 

 

5a. Hebben GS dezelfde mening als onze fracties dat de directeur van Hermes 
uitspreekt dat dit sponsorcontract geen extra reizigers oplevert en zij dan ook 
beter kunnen spreken van filantropie van Hermes i.p.v. sponsoring? 

Antwoord: Nee. In het contract ligt vast dat de vervoerder zorgt voor zijn 

inbedding in de samenleving. In de uitvoering van de concessie dagen wij 

vervoerders uit hun ondernemerschap te tonen.  

 

5b. Hebben GS dezelfde mening als onze fracties dat met dit sponsorcontract 
extra buschauffeurs geworven kunnen worden, terwijl juist de werkdruk van 
chauffeurs en de moeilijke totstandkoming van de cao zeer negatief in de pers 
naar voren is gekomen en dat de gelden beter besteed kunnen orden aan een 
betere cao? 
Antwoord: Nee. 
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6. Zien GS mogelijkheden om dit beleid van Hermes bespreekbaar te maken en 
aan te laten passen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie ons antwoord op vraag 2.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


